



NIS Student Bus Newsletter of Sep, 2013

南京国际学校校巴九月刊

General Summary

The total number of school bus students has reached 260 now. 80 new students start taking our buses from this semester comparing with last year..

校车学生总人数达到 260 人,有80 名新生这学期开始乘坐校车。

From this semester, Evian Valley has been covered in our bus routes. We warmly welcome more students from the compound to take on our buses.

三号校车从这学期开始增加依云溪谷站。

We have increased two more buses (Bus 7&8) to carry more students from Yincheng Garden this year.

从本学期开始, 银城7号8号车正式运营。



About ASA Bus 关于课外活动校车

Our Bus Ayis will wait for all ASA young kids at the bus meeting room(Room C103) until 4:20P.M. and then will bring them to the buses.

请低年级学生课外活动课结束后,下午 4:20 前在校巴等候室 C301 同阿姨一起前往校车。

Payment notice

If you still haven't pay for the student bus fee of this semester please pay it at school cashier before Mid Autumn Festival Holiday.

如果您仍然没有交齐本学期的校巴费,请您在中秋假期前务必将校巴费交至学校财务。

Home Caught student bus team